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Bestyrelsesmøde  
Mandag den 15.04.2024 

Kl. 17.00 -19.00 
 

Afbud: Claus 
 

Nr. Indhold 
 

Referatet /kommentarer 

 Møderække: 
13.5-10.6 

 
 

 

 Skolebestyrelsesvalg  

2024-7 Nyt fra   

Skole: 

 

Børnehave/SFO: 

 

 

Legeplads: 

 

Skolen har travlt med at planlægge 

emneuge. Temaet er OL/ store og små 

nationer’. Eleverne skal ud og prøve 

forskellige aktiviteter klassevis og med 

venskabsklasser. 

Det var en rigtig god indvielse. Vi skyder 

på, at der var ca. 500 besøgende. 

 

Førskolegruppen ender på 24 elever. Der er 

pt 49 i børnehaven. Børnehaven er i gang 

med at planlægge bedsteforældredag og 

sommerfest.  

SFOen er ved at planlægge overnatninger 

sidst i maj. 

Arbejdsdagen er ikke planlagt, men bliver 

først efter sommerferien. Det kunne være 

godt at indtænke hele skolen i dagen.  

 

Casper har været i dialog med Lauri i 

forhold børnehavens legeplads. Vi afventer 

opstart. 

 

Allan og Dianna deltog i oplægget ”stærke 

og inkluderende fællesskaber” Der mangler 

lidt fra maskinerummet – hvad gør man 

rent praktisk. Det kunne være godt, hvis der 
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havde deltaget en lærer eller pædagog fra 

Norge.  

Vi ser de samme samfundsmæssige 

problemer, så vi tænker, at kommunen 

handler i rettidig omhu. 

Vi tænker, at det bliver en forandring at få  

forældrene til at ændre fokus fra eget barn 

til fællesskabet. Det er en stor opgave.  

 

2024-8 

 

Økonomi (Hvis der kan trækkes ark – vi 

har fået nyt system:-)) 

 Udsat. 

2024-9 

 

Høring i forhold til tildelingsmodel 

Tildelingsmodellen er vedhæftet – den vil 

blive gennemgået på  

Vi synes ikke, at tildelingsmodellerne giver 

den ønskede ændring. Man tager meget fra 

de små skoler og giver lidt til de store 

skoler. 

Model 1 – Det virker dumt, at det ikke kan 

betale sig for en lille skole at få over 80 

elever.  

2024-

10 

Forældrebetaling i forhold til lejrskole 

Som skole må man indkræve kostpenge til 

lejrskole. 75kr pr dag. Skal vi gøre dette 

fremadrettet? 

Der er blandede holdninger til 

forældrebetaling – vi vil gerne sikre os, at 

alle kommer med.  

 

Fremover indkræver vi 75. kr. pr døgn 

2024-

11 

Skolefoto 

Vi er blevet kontaktet af et firma, som 

gerne vil lave skolefoto hos os. Vi 

medbringer noget materiale til mødet. 

Vi forhører os, om Odense skolefoto laver 

mere levende opstillinger – hvis de gør, så 

vil vi prøve dem. 

2024-

12 

Evt. Eleverne savner en mikroovn  

Vi undersøger om Farstrup stadig vil levere 

skolemad i forhold til biksen. 


